

مقدمة موضوع عن التكنولوجيا بالانجليزي

No person in this era can ignore the importance of technology and its great impact in drawing the life and political map of all countries, as technology has become today the mother of all industries and agriculture, and life without it has become without colors because it is the one that added to the world its colors, just as the ease it gave to the other In living in this universe, it is difficult for him to ignore it at all

لا يمكن لأي إنسان في هذا العصر أن يتغافل عن أهمية التكنولوجيا وأثرها العظيم في رسم الخارطة الحياتية والسياسية لكافة الدول، حيث باتت التكنولوجيا اليوم أمًا لكافة الصناعات والزراعات وباتت الحياة من دونها بدون ألوان لأنها هي من أضفت على العالم ألوانها، كما أنّ السهولة التي منحتها للأخر في التعايش بهذا الكون يصعب له أن يتغافل عنها على الإطلاق.

موضوع عن التكنولوجيا بالانجليزي مع الترجمة

Technology today is the shining sun on this planet from which the light disappears if it disappears, and the means that the whole world differs in its presence, And the thing through which what was once a small dream is achieved, technology is the pioneer of development and the master of change that has ascended the throne of minds and all people have become dependent on it. It is the one that influenced others and created modern people from whom they had not been known before.

التكنولوجيا اليوم الشمس الساطعة على هذا الكوكب الذي يختفي النور عنه إن اختفت، والوسيلة التي اختلف العالم كلها بوجودها، والشيء الذي يتحقق من خلاله ما كان في الأمس حلمًا صغيرًا، التكنولوجيا رائدة التطور وسيدة التغيير التي اعتلت عرش العقول وصار الناس كلهم تبعًا لها، هي التي أثرت في الآخرين فخلقت منهم أشخاصًا حديثين لم يُعرفوا من قبل.

أهمية التكنولوجيا في التعليم بالانجليزي

Today, technology is the most important means of education, and it is the first step that enables a person to learn on his own. It is the learning that the lines of time cannot erase at all. Today, civilization no longer has the students line up in the classroom to listen to the teacher's indoctrination to them. Knowledge through technology has become much closer, as it can break into the human bed and teach him what life has failed to teach him. Technology today has enabled man to gain knowledge and facilitated methods, so books are no longer far from anyone, and everything is within reach

إنّ التكنولوجيا اليوم هي الوسيلة الأهم في التعليم وهي الخطوة الأولى التي تمكن الإنسان من التعلم الذاتي، وهو التعلم الذي لا يمكن لخطوط الزمن أن تمحيه على الإطلاق، اليوم لم تعد الحضارة أن يصطف التلاميذ في الصف ليستمعوا تلقين المعلم لهم، المعرفة من خلال التكنولوجيا باتت أقرب بكثير فيمكن لها أن تقتحم فراش الإنسان وتعلمه ما عجزت الحياة عن تعليمه إياه، التكنولوجيا اليوم مكنت الإنسان من المعرفة وسهلت الطرائق فلم تعد الكتب بعيدة عن أحد وصار كل شيء في متناول الأيدي.

فوائد التكنولوجيا بالانجليزي مترجم

Technology has a set of important benefits that no one can ever overlook, and perhaps the most important of these benefits:

Technology has directly contributed to alleviating diseases and finding treatment with high speed and great accuracy.

Technology has greatly helped man expand his knowledge and his ability to access information in the easiest and

Technology directly contributed to raising the security of countries, so it entered the police and army services, and the ability to know everything through surveillance cameras.

Technology today has clearly contributed to people's ability to communicate more, and this has led to human happiness greatly most accessible way without the exorbitant financial cost.

إنَّ للتكنولوجيا مجموعة من الفوائد الهامة التي لا يمكن لأي إنسان أن يتغاضى أبداً عنها، ولعل من أهم تلك الفوائد:

التكنولوجيا ساهمت وبشكل مباشر في التخفيف من الأمراض وإيجاد العلاج بسرعة عالية ودقة كبيرة. التكنولوجيا ساعدت الإنسان بشكل كبير من توسيع معرفته وقدرته على الوصول إلى المعلومات بأسهل الطرق وأيسرها من دون التكلفة المادية الباهظة. التكنولوجيا ساهمت وبشكل مباشر في الرفع من أمان الدول فدخلت إلى أجهزة الشرطة والجيش والتمكن من معرفة كل شيء بواسطة كاميرات المراقبة. التكنولوجيا ساهمت اليوم بشكل واضح في قدرة الناس على التواصل بشكل أكبر وهذا ما أدى إلى سعادة الإنسان بشكل كبير.

إيجابيات وسلبيات التكنولوجيا بالانجليزي

Technology has a set of pros and cons that are not hidden from anyone who looks forward and gets rid of the following:

Technology has brought distant people very close, but at the same time it has been able to distance a lot between nearby people, each of whom ignores the other because of his mobile phone.

Technology has helped greatly in facilitating human life and the multiplication of games that contribute to human entertainment, but in return it has killed many realistic games and the familiarity that they were creating.

Technology has contributed a lot to the development of education, but this point has a negative impact at times, as everyone now and then is able to spread false information.

Technology has contributed a lot to the cure of diseases, but it has also spread a lot of toxins in the environment that were not known before.

إنَّ للتكنولوجيا مجموعة من الإيجابيات والسلبيات التي لا تخفى على أي شخص يتطلع إلى الأمام وتتخلص بما يلي:

التكنولوجيا قربت كثيرًا بين الأشخاص البعيدين ولكتّها في ذات الوقت استطاعت أن تباعد كثيرًا بين الأشخاص القريبين فكل منهم يغفل الآخر لأجل محموله.
التكنولوجيا ساعدت بشكل كبير في تسهيل حياة الإنسان والإكثار من الألعاب التي تساهم بترفيه الإنسان، لكنها في المقابل قتلت الكثير من الألعاب الواقعية والألفة التي كانت تخلقها.
التكنولوجيا ساهمت كثيرًا في تطوير التعليم ولكن لهذه النقطة أثر سلبي في بعض الأحيان حيث صار كل من هب ودب يقدر على نشر المعلومات الخاطئة.
التكنولوجيا ساهمت كثيرًا في الشفاء من الأمراض ولكنها كذلك نشرت الكثير من السموم في البيئة التي لم تكن معروفة قبل.

خاتمة موضوع عن التكنولوجيا بالانجليزي

Technology is a double-edged sword that creates man and places him in another world that does not resemble the world he belongs to in reality. But the choice is in his hand to drown in that world or to be no more than a visit from time to time through which he gets out of the hell of reality in which he lives. This is the technology that modern man created and preferred to live with.

إن التكنولوجيا هي سيف ذو حدين تخلق الإنسان وتجعله في عالم آخر لا يشبه العالم الذي ينتمي إليه على وجه الحقيقة، ولكن الخيار بيده أن يغرق في ذلك العالم أو أن لا يعدو زيارة بين الحين والآخر يخرج من خلالها من جحيم الواقع الذي يعيش فيه، هذه هي التكنولوجيا التي خلقها الإنسان الحديث وأثر أن يعيش معها.